
ПРОТОКОЛ №41 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації 

 

14.05.2019 р.          сесійна зала 

10.00 

Всього членів комісії – 5 чол. 

Присутні: Головко Л.Л., Триняк В.І., Ярова А.В. 

Відсутні: Собко Н.А., Франко І.П. 

Запрошені: С. Воронецький – начальник управління 

праці та соціального захисту  населення, Н. Федоченко – 

начальник відділу оренди та використання комунального 

майна, А. Савчук – голова ініціативної групи, 

А.Польовик – заступник начальника фінансово-

економічного відділу Департаменту освіти та науки, 

Качановецька Н.В. – голова зборів місцевої ініціативи 

 

Головує: Головко Л.Л. – голова комісії 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про розгляд місцевої ініціативи щодо створення Центру комплексної реабілітації 

осіб з інвалідністю (друге засідання). 

2. Про розгляд місцевої ініціативи щодо будівництва спортивного майданчика з 

штучним покриттям на території НВК №31 та встановлення сучасної безпечної огорожі 

навколо зазначеного закладу (друге засідання). 

3. Про делегування представника від постійної комісії з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи 

слова та інформації для включення у склад комісії з визначення закладів освіти приватної 

форми власності, яким буде надаватися фінансування з бюджету м. Хмельницького. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Головко Л.Л. – 

голову комісії 

 

Пропонується до розгляду питання місцевої ініціативи щодо створення 

Центру комплексної реабілітації осіб з інвалідністю (друге засідання). 

До слова запрошується  голова ініціативної групи А. Савчук. 

ВИСТУПИЛИ: 

Савчук А.М. – голова 

ініціативної групи 

 

На першому засіданні було рекомендовано товариству молодих 

інвалідів спільно з управлінням праці та соціального захисту 

населення надати фінансово-економічні розрахунки створення Центру 

комплексної реабілітації осіб з інвалідністю. Щоб зробити такі 

кошторисні розрахунки, потрібно мати в наявності приміщення, 

виходячи з його площі, функціональних можливостей кабінетів, які 

там можливо облаштувати тощо. Управління соціального захисту 

запропонувало нам приміщення по вул. М.Трембовецької, 14, яке 

відповідає нашим вимогам. 

 

Воронецький С.І.  На даний час є попередня домовленість щодо обміну приміщення по  

вул. Шевченка, 99 на приміщення по вул. М.Трембовецької, 14, яке 

має площу понад 1000 кв.м. Окрім того, буде можливість залучення 

коштів з державного бюджету на облаштування прозорого офісу 

управління праці та соціального захисту населення. Решту площі 

приміщення можна було б виділити під Центр комплексної 

реабілітації осіб з інвалідністю. 

 



Триняк В.І. Чи доцільно створювати таку кількість Центрів? Окрім того, що в місті 

існує кілька Центрів в окремих приміщеннях, вони ще й функціонують 

при кожній поліклініці, і кожен потребує фінансування, зокрема, в 

листі, адресованому нашій комісії А. Савчуком зазначено, що для 

початку діяльності Центру необхідно 15 штатних одиниць персоналу, 

річний бюджет оплати праці яких складатиме 2 млн.грн. 

 

Головко Л.Л. Чому б не зробити один великий Центр, який би очолював один 

керівник? Пропоную доручити управлінню праці та соціального 

захисту населення вивчити питання оптимізації структури існуючих 

Центрів реабілітації, підпорядкувавши їх одному керівнику. 

 

В обговоренні взяли участь: Л. Головко, І. Триняк, А. Ярова, С. Воронецький. 

 

Головко Л.Л. Є пропозиція підтримати пропозицію С. Воронецького щодо обміну 

приміщення по вул. Шевченка, 99 на приміщення по вул. 

М.Трембовецької, 14 з подальшим виділенням частини площі Центру 

комплексної реабілітації осіб з інвалідністю. Які будуть запитання, 

зауваження? (Немає). Ставлю на голосування дану пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Погоджено. 

 

Головко Л.Л. Також є пропозиція управлінню праці та соціального захисту 

населення вивчити питання оптимізації структури існуючих Центрів 

реабілітації, підпорядкувавши їх одному керівнику. Які будуть 

запитання, зауваження? (Немає). Ставлю на голосування дану 

пропозицію. 

В обговоренні взяли участь: Л. Головко, І. Триняк, А. Ярова, С. Воронецький, А. Савчук. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Погоджено. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати пропозицію С. Воронецького щодо обміну приміщення 

по вул. Шевченка, 99 на приміщення по вул. М.Трембовецької, 14 з 

подальшим виділенням частини площі  Центру комплексної 

реабілітації осіб з інвалідністю  

2. Управлінню праці та соціального захисту населення вивчити 

питання оптимізації структури існуючих Центрів реабілітації, 

підпорядкувавши їх одному керівнику. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Головко Л.Л. – 

голову комісії 

 

Наступне питання порядку денного - розгляд місцевої ініціативи щодо 

будівництва спортивного майданчика з штучним покриттям на 

території НВК №31 та встановлення сучасної безпечної огорожі 

навколо зазначеного закладу. В залі присутні представники 

ініціативної групи – члени батьківського колективу НВК №31, а також 

депутат відповідного округу І. Ялоха. Сьогодні ми також вдруге 

проводимо засідання з цього питання. Було протокольно доручено 

Департаменту освіти та науки надати попередні розрахунки вартості 

будівництва спортивного майданчика НВК №31 та огорожі навколо 

навчального закладу. Такі розрахунки Департамент надав. До слова 

запрошується А. Польовик – заступник начальника фінансово-

економічного відділу Департаменту освіти та науки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

А. Польовик 

 

Я безпосередньо виїжджав на місце, де виявилось, що акт на земельну 

ділянку навчального закладу не співпадає з фактичними межами – 



мешканці приватного сектору, які проживають поруч, користуються 

територією НВК, облатувавши додаткові виходи зі своїх подвір’їв. 

Попередня розрахункова вартість огорожі (біля 480 м) складає 

приблизно 530 тис.грн. Щодо спортивного майданчика – його 

можливо облаштувати з нестандартними розмірами 30х40 м, але він 

знаходиться в низовині, тому потрібно буде його облаштувати 

дренажною системою. Приблизна вартість його будівництва – 550 

тис.грн. Кінцевий розрахунок залежить від його наповнення.  

 

Ялоха І.С. Щодо використання території навчального закладу мешканцями 

приватного сектору – при встановленні огорожі ніяких проблем не 

виникне – є домовленість між керівництвом НВК №31 і квартальною. 

 

Головко Л.Л. Враховуючи вищезазначене, пропонується винести на розгляд сесії 

проект рішення, в якому підтримати місцеву ініціативу і при уточненні 

бюджету на 2019 рік передбачити кошти на виготовлення проектно-

кошторисної документації на будівництво спортивного майданчика з 

штучним покриттям на території НВК №31 і встановлення сучасної 

безпечної огорожі навколо зазначеного закладу та на проведення 

зазначених робіт. 

 

В обговоренні взяли участь: Л. Головко, І. Триняк, А. Ярова. 

 

Головко Л.Л. Ставлю на голосування дану пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Погоджено. 

ВИРІШИЛИ: 

 

1. Підтримати місцеву ініціативу. 

2. При уточненні бюджету на 2019 рік передбачити кошти на 

виготовлення проектно-кошторисної документації на будівництво 

спортивного майданчика з штучним покриттям на території НВК №31 

і встановлення сучасної безпечної огорожі навколо зазначеного 

закладу та на проведення зазначених робіт. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Головко Л.Л. – 

голову комісії 

 

Пропонується розглянути звернення в.о. директора Департаменту 

освіти та науки Л. Корнієцької щодо делегування представника від 

постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи 

слова та інформації для включення у склад комісії з визначення 

закладів освіти приватної форми власності, яким буде надаватися 

фінансування з бюджету м. Хмельницького. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ярова А.В. 

 

Пропоную свою кандидатуру. 

 

Головко Л.Л. Хто за дану пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Погоджено. 

ВИРІШИЛИ: Делегувати депутата Ярову А.В. для включення у склад конкурсної 

комісії з визначення закладів освіти приватної форми власності, яким 

буде надаватися фінансування з бюджету м. Хмельницького. 

 

 

Голова комісії          Л. Головко 

 


